



10

13



1



11



3



14



12



4



5



6



8



7



2



9

1. Casque Jet avec finitions en cuir véritable et coutures surpiquées. Lazer - 239 € - +32(0)10300300. 2. L'oreillette Bluetooth Jawbone propose la technologie du «NoiseAssasin» qui permet à votre interlocuteur de vous entendre parfaitement malgré des perturbations sonores environnantes. Jawbone -110€ chez Colette. 3. Rien de plus triste qu'un vase sans fleurs, sauf quand votre vase est créé par le designer finlandais Lincoln Kayiwa pour Emilio & Betty. Pour le pré-commander, contactez directement lincoln@kayiwa.fi de la part de Shoes-Up ! 4. «Imagine the Peugeot in the worldwide megapolis of tomorrow». C'est Carlos Arturo Torres Tovar, jeune designer colombien qui a le mieux répondu. www.peugeot-concours-design.com/ 5. Les NetBook s'imposent pour les nomades qui ont besoin d'un équipement d'appoint hyper mobile. Toshiba NB100-111 - 379 €. 6. Cursus classique pour lunettes de stars. Façonnées main au Japon, elles débarquent sur la West Coast, puis sur le nez de Brad Pitt et enfin en Europe. SAMA - 294 € +33 (0)1 75 77 01 56. 7. Quand Casio se met à la photo, c'est choc ! Rapidité de rafale unique, objectif puissant et grand angle pour vidéo HD. Casio High Speed EX FH20 - 499 € - 0825 88 44 77. 8. Les freeriders du team Head chaussent la Mojo sur leurs skis black on black ! En attendant d'avoir leur dernier graff intégré dans les boots. Head ski-set 569 € - Head ski boots 349 € www.head.com. 9. Si vous avez un peu de mal avec le noir, les ampoules des lampes Mathmos changent de couleurs. www.mathmos.com. 10. Le langage DOS sur nos premiers computer a inspiré beaucoup de nos cauchemars. De quoi se rattraper avec ce coussin proposé par Vasily Dubovoy. Store.artlebedev.com - 29 €. 11. Fuck the rain et la grisaille avec le parapluie de Artemy Lebedev et Anton Schnaider. Store.artlebedev.com - 34 €. 12. Vous cherchez le bon plan shop ? Kalys vous géolocalise et vous oriente (GPS) pendant que vous écoutez vos tracks (Mp3 4 Go) et répondez à vos appels (Bluetooth). Kapsys.com - 180 €. 13. Si vous êtes devenu un «Maniac» de Skwak depuis Shoes-Up #18, il va falloir habiller votre i-Phone. A suivre le skin DS sur www.skwak.com. Skin i-Phone 15 €. 14. Battles sous la pluie avec le speaker bag Fi-Hi et ses enceintes étanches. Prise mini-jack et ampli incorporés. Fi-Hi - 79 € www.styleonair.com.

1. Jet helmet with genuine leather coating and selvedge stitch. Lazer - 239 € - +32(0)10300300. 2. Jawbone Bluetooth earphone with «NoiseAssasin» technology which allows your interlocutor to clearly hear you despite the surrounding sounds. Jawbone -110€ at Colette. 3. Nothing is more sad than an empty vase, except when it is created by Finnish designer Lincoln Kayiwa for Emilio & Betty. To pre-command it, the direct contact is lincoln@kayiwa.fi. Come from Shoes-Up! 4. «Imagine the Peugeot in the worldwide megapolis of tomorrow». Young designer from Colombia Carlos Arturo Torres Tovar had the best answer. www.peugeot-concours-design.com/ 5. NetBook is the best solution for nomad in search of a mobile backup equipment. Toshiba NB100-111 - 379 €. 6. Classic curriculum for star glasses. Made in Japan, they land on the West Coast on the nose of Brad Pitt and now in Europe. SAMA - 294 € +33 (0)1 75 77 01 56. 7. When Casio sneaks into photography, it is something ! Unique burst speed, powerful lens and wide-angle for HD video. Casio High Speed EX FH20 - 499 € - 0825 88 44 77. 8. Head team freerideers wear the Mojo on their black on black ski ! Their latest graffit) can be added on their boots too. Head ski-set 569 € - Head ski boots 349 € www.head.com. 9. If you are scared in the dark, the light bulbs from Mathmos lamps change their colours. www.mathmos.com. 10. The DOS language on our first computers inspired a lot of nightmares. Time to take your revenge on this pillow by Vasily Dubovoy. Store.artlebedev.com - 29 €. 11. Fuck the rain and the grayness with the umbrella from Artemy Lebedev et Anton Schnaider. Store.artlebedev.com - 34 €. 12. Looking for the good spot shop ? Kalys locates and guides you while you listen to your tracks (Mp3 4 Go) and answer your phone calls (Bluetooth). Kapsys.com - 180 €. 13. If you have become a Skwak «maniac», since Shoes-Up #18 issue, you will have to dress your i-Phone. i-Phone skin 15 € on www.skinizi.com. DS skin to follow on www.skwak.com. 14. Battle under the rain with Fi-Hi bag and its waterproof speakers. Mini-jack plug and speakers integrated. Fi-Hi - 79 € www.styleonair.com.